

7天5晚

# 日本本州精选

东京 | 富士山 | 合掌村 | 京都 | 奈良 | 大阪

# JAPAN FOCUS

Tokyo I Mount Fuji I Shirakawa-go Village I Kyoto I Nara



www.top-one.com.my





Japan National Tourism Organization

## 0

#### 高山古町

高山城下町的中心和因为商业而兴盛繁荣的上町,下町,这三条街道合起来被称为"古町并老街"。城市用水流动在装饰了古朴的木格的一排排店铺下,悬挂着杉玉,宣告新酒已酿成的造酒屋。

**Validity: All Season** 

**CODE: 7JPNFOC** 

新山 - 新加坡或吉隆坡国际机场

前往国际机场乘坐客机飞往日本,开始您的日本本州精选之旅。

午餐、晚餐

抵达东京后,开始您这次的本州精选之旅。

【浅草寺】又名金龙山浅草寺,是东京都内历史最悠久的寺院,也是日 本现存的具有"江户风格"的民众游乐之地。外观/远眺东京晴空塔。

【仲见世商店街】是个著名的文化与商业的交汇区。

【银座】全世界地价最贵的银座,能在银座消费是一种高级身份象徵。

【新宿区】是日本东京都内23个特别区之一,也是东京乃至于整个日本 最著名的繁华商业区。晚餐后,到都市酒店休息。

Metropolitan Ikebukuro hotel ro similar



东京 - 富士山 - 河口湖

早餐、午餐、晚餐

【富士山的第五目】如果时间许可及天气良好的情况之下,您更能登上 3776公尺高的日本神山。

【忍野八海】 八海"是指忍野八海的八个池塘,也是此地区的主要景 点。利用桥梁与步道欣赏宁静的池塘。传统茅草屋、缓慢转动的水车以 及令人惊艳的富士山风景。

【御殿場名牌直销中心】让您尽情购物。今晚特别安排住宿日本传统式 温泉旅庄以及让您品尝日本传统火锅大餐,晚餐后,大家可以享受泡浸 在热腾腾的温泉中,别有一番风味。

住宿 Kawaguchi Tominoko Onsen hotel or similar

东京 - 合掌村 - 高山

早餐、午餐、晚餐

【百川乡合掌村】被列入世界文化遗产百川乡合掌村、位于日本飛驒地 區白川鄉西北部白山山麓,是四面环山,水田纵横,河川流经的安静山 村。那里"合掌造"(茅草的人字型木屋顶)式得民宅,110多栋连成一 片,1995年被指定为联合国教科文组织的文化遗产。

【高山古町】古町散策有高山小京都之称得上三之町,流畅在高山市的 官川东方古老的街道。

TOP-ONE TRAVEL

第一旅游

住宿 Hida Plaza Takayama or similar

高山-京都-大阪

早餐、午餐、晚餐

【清水寺】位于东山的山麓,建于奈良时代,约为公元七零一年至七八 九年间,属于法相宗,其创建人已经火焚。现在的清水寺是在一六三三 年重建, 由近三十多栋木结构建筑物构成。

【祇园】是京都最著名的艺妓区,也是京都市中其中受欢迎的观光点之

【伏見稻荷大社】日本全国各地约四万多所的稻荷神社之总本社。

住宿 Hotel Vischio Osaka or similar

樱花季限定

【毛马桜之宮公园】

沿着小川延伸超过4公里,且河岸两侧种满了成排的樱花树。



大阪 - 奈良 - 大阪 早餐、午餐、晚餐

【奈良东大寺】在日本最有名,而且是历史上最重要寺院之一的东大寺 收藏著许多国宝,例如据称是世上最大规模的金铜佛像,庄严的大佛。

【奈良公园】奈良公园位于若草山山脚下,面积广阔,活泼友好的鹿在 公园内随处可见。这里自然环境优越, 寺庙建于未受破坏的树林之中, 湖水中有乌龟和鲤鱼自在悠游。

【新斋桥】 阪最繁华的商业街,这有著名高级百货商店,时装街等等, 在这里您可尽情享受大阪另一面的夜生活。

Hotel Vischio Osaka or similar



东京(飞返)美丽家园

早餐、机上用餐



Takayama

A city in the mountainous Hida region of Gifu Prefecture. To differentiate it from other places named Takayama, the city is also commonly referred to as Hida-Takayama. Takayama retains a traditional touch like few other Japanese cities, especially in its beautifully preserved old town. It now ranks as one of the prime candidates among travelers wishing to add a rural element into their itineraries.

**建**工作品标准至分

DAY

Johor Bahru - Singapore / Kuala Lumpur Airport

Meal on Board

Welcome to a unique experience for this Japn Trip. Assemble to International Airport and begin your holiday with a pleasant flight to Japan.



**2** 

Arrive Tokyo

Lunch/Dinner

Arrive Tokyo

Asakusa Kannon Temple Buddhist temple which was built in the early years of the 7th century the the incense and the "holy water" are most mystery thing which you must know.

Nakamise shopping street with its 100 quaint Japanese souvenir shops; a place to catch a fortune cat.

Ginza, place to be seen emptying your wallet! Lunch will be served at Ginza.

Shinjuku Kabukicho The Land of the Rising Sun has one of the biggest and most successful red light districts in the world in Kabukicho

Stay Gero Breezbay Hotel & Resort Hot Spring



DAY

Tokyo - Mount Fuji - Kawaguchi

Breakfast, Lunch, Dinner

This Morning, If weather permitted, we are able to drive up the next level 5 of the Japan tallest mountain Mt.Fuji.

After that have a shopping stop at Gotemba Outlet. Tonight will overstay in Kawaguchi Area.

Stay 4\* Toyama Daiwa Ryonet or Similar

A A

Kawaguchi - Shirakawa-go - Takayama

Breakfast, Lunch, Dinner

Gassho village which is listed in Japan's UNESCO World Heritage Sites. Gassho Village: listed in Japan's UNESCO World Heritage Sites in 1995. It is well known for clusters of steep rafter thatched roof houses. The architectural style is named as Gashhi, it looks like two palms put together in prayers which refers as 'gassho' in Japanese. The village tour along with Deai Bridge and Myozeji a temple within the village.

Takayama Sannomachi-Suji Old Street An old street town holds in front of the Takayama Jinva near the canal.

Stay 4\* Kanazawa New Grand or similar

DAY

Takayama - Kyoto - Osaka

Breakfast, Lunch, Dinner

Journey to Kyoto, the center of Japanese civilization of more than a thousand years and a classical city if historical architecture. Nestled in the quite foothills, of MT. Otowa is Kiyomizu temples, which was built in 1633. Enjoy a spectacular view of Kyoto from the famous stage of the temple – a wooden verandah standing on a cliff that was built without a single nail.

Fushimi Inari Taisha is the head shrine of the kami Inari, located in Fushimi-ku, Kyoto, Kyoto Prefecture, Japan.

Stay 4\* Kawaguchi Tominoko Hot Spring



DAY

Osaka - Nara - Osaka

Breakfast, Lunch, Dinner

**Todai-ji** is a Buddhist temple complex that was once one of the powerful Seven Great Temples.

Nara Park is a massive park at the foot of Mt. Wakakusa full of very playful and friendly deer. The natural setting includes temples set in unspoiled woods

Shisabashi Shopping Street Famous shopping street in Osaka.

Stay 4\* Narita Ana Crown Plaza or similar



**Arrive Singapore / Kuala Lumpur - Johor Bahru** 

Breakfast, Meal on Board



Meals: Japanese set, Hida Topanyaki Set, BBQ Buffet Dinner, Tempural Meal, Tonkatsu or else

#### JAPAN PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Japan hotel basically conduct for Two Single Bed room (Twin Room)
- 4. Any Hot Spring Resort may arrange for Japanese Style Room
- 5. Meals will be Japanese Set

#### TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

#### **TERMS & CONDITIONS:**

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit <code>http://www.top-one.com.my/more/tnc</code> .
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

#### **Travel Information**

#### Currency

Japanese Yen

Yen 1,000 = (+/-) MYR 35.00

#### **Time Zone**

GMT +9 (1 hours Behind Malaysia Time)

#### **Phone Code**

+81

#### Weather

Spring (March - May)  $6^{\circ}\text{C} - 22^{\circ}\text{C}$ Summer (June - August)  $19^{\circ}\text{C} - 31^{\circ}\text{C}$ Autumn (September - Nov)  $10^{\circ}\text{C} - 26^{\circ}\text{C}$ Winter (Dec - February)  $5^{\circ}\text{C} - 9^{\circ}\text{C}$ 

#### **Covid-19 Related**

Tour Fare and itineraries are subject to change depending on each country's latest Covid-19 policies, local immigration policies and safety measures.

所有行程日期,价格及内容,依据各国2019冠病入境的最 新政策与措施,进而调正。

#### 日本配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 如果大部分基本房型为两张单人床褥房型。
- 4. 如任何温泉酒店,房间或许会安排日式榻榻米。
- 5. 餐食以日式套餐为准。

#### 旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险-出发前,建议您购买全面的旅游保险。

#### 条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定,恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

### 第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 153982-T KPL1000

### TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 M info.molek@top-one.com.my

#### Contact:

联系:

update: 15 November 2023 3:13 pm